
Λισαβώνα, 6/7/98

Ο  Πρωθυπουργός κ.Κώστας Σημίτης, που βρίσκεται από σήμερα το 

απόγευμα στη Λισαβώνα, προκειμένου να εγκαινιάσει αύριο το πρωί το 

ελληνικό περίπτερο της EXPO’ 98, έγινε απόψε δεκτός από τον Πρόεδρο της 

Δημοκρατίας της Πορτογαλίας Ζώρζ Σαμπάιο.

Μετά τη συνάντηση που διήρκεσε μία ώρα, ο Πρωθυπουργός, εξερχόμενος 

του Προεδρικού Μεγάρου, απάντησε στις ακόλουθες ερωτήσεις 

δημοσιογράφου:

ΔΗΜ ΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρωθυπουργέ, τί συζητήσατε με τον Πρόεδρο της 

Πορτογαλίας;

ΠΡΩ Θ ΥΠΟΥΡΓΟΣ: Συζητήσαμε τις ευρωπαϊκές εξελίξεις, αλλά κυρίως 

θέματα των Βαλκανίων, το Κόσοβο, βεβαίως τις ελληνοτουρκικές σχέσεις και 

το Κυπριακό.

Υπάρχει συμφωνία, σε γενικές γραμμές, ότι στην Ευρωπαϊκή /Ενωση οι 

εξελίξεις οδηγούν στο να επανεξετάσουμε τις σχέσεις στους θεσμούς στην 

Ευρώπη, να δούμε ποιό ρόλο μπορούν να παίξουν οι μικρότερες χώρες.

Οι επιπτώσεις από τη διεύρυνση είναι επιπτώσεις που πρέπει να προσέξουμε. 

Βρισκόμαστε σε μια εποχή μεγάλων ανακατατάξεων και θα πρέπει να έχουμε 

μια κοινή στάση.

Υπάρχει, επίσης, συμφωνία ότι στα Βαλκάνια πρέπει να επιδιώξουμε την 

ειρήνη και την εφαρμογή του Διεθνούς Δικαίου στο Αιγαίο, την Κύπρο, στις 

σχέσεις σε όλη την Ανατολική Μεσόγειο.

ΔΗΜ ΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, αύριο εγκαινιάζετε το ελληνικό 

περίπτερο στην EXPO ’98. Ποιό είναι το μήνυμα που προκύπτει από την 

παρουσία σας εδώ;

ΠΡΩ Θ ΥΠΟΥΡΓΟΣ: Η 'Εκθεση είναι ιδιαίτερα σημαντική διεθνώς, αλλά και για 

μας, γιαπ' αφορά τη θάλασσα, τη ναυτιλία. Αφορά δηλαδή μια 

δραστηριότητα, η οποία συνδέεται με τους 'Ελληνες.

Θέλω, λοιπόν, να επισημάνουμε την παρουσία της Ελλάδος και να δώσουμε 

ένα μήνυμα ότι στο χώρο αυτό έχουμε πάντα μια από τις πρωτιές.

7nc ΕίΓΥπηιπτώ πολύ.


